
RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 19 sierpnia 2020 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: ograniczenia pływania skuterów i motorówek po Zalewie 
Zemborzyckim 

Kolejny rok mieszkańcy Zemborzyc, turyści kajakowi, żeglarze i wędkarze zwracają 

się do mnie z prośbą o podjęcie działań w sprawie ograniczenia pływania po Zalewie 

skuterów wodnych i motorówek. 

Użytkownicy tego sprzętu swoim zachowaniem na wodzie często zakłócają 

odpoczynek, ciszę i spokój osobom wypoczywającym. Większość przypadków 

spowodowana jest niewłaściwym sposobem jego wykorzystywania oraz samym 

zachowaniem osób kierujących. Dla kajakarzy stwarza to niebezpieczeństwo wywrotki 

kajaka przez fale powstające po przepłynięciu, często w niewielkiej odległości, motorówki 

lub skutera. 

Pływanie zbyt blisko brzegów zbiornika powoduje też utrudnienia dla wędkarzy oraz 

mieszkańców okolicznych terenów. 

Proszę Pana Prezydenta o wdrożenie odpowiednich działań i ograniczenie ruchu 

tego sprzętu po Zalewie, z wyłączeniem służb ratunkowych i interwencyjnych oraz obsługi 

związanej z administracją i utrzymaniem Zalewu. 
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Lublin, dnia 16 września 2020 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: kontynuacji remontu alejek na terenie ośrodka „Marina" nad Zalewem 
Zemborzyckim 

Zwracam się do Pana Prezydenta o przeznaczenie środków na dalszy remont alejek 
na terenie ośrodka „Marina" nad Zalewem Zemborzyckim. 

Po wielu latach ośrodek ten ponownie przeżywał w bieżącym roku istne oblężenie 

turystów i mieszkańców Lublina. Stało się tak po podjęciu bardzo trafnej decyzji przez 
MOSiR „Bystrzyca" wydzierżawienia terenów ośrodka nowemu podmiotowi, który w 
sposób profesjonalny doprowadził do zwiększenia atrakcyjności Zalewu Zemborzyckiego 

i jego promocji, co dało nowe możliwości wypoczynku nad lubelskim „morzem". 
Powstaje nowa pętla autobusowa i dodatkowy parking przy ul.Żeglarskiej, tworzą 

się więc coraz lepsze warunki do wypoczynku. Niestety stan alejek nie sprzyja rodzinnym 

wyjazdom, szczególnie z wózkiem dziecięcym lub rowerkiem. Dlatego w imieniu swoim 

i mieszkańców proszę o kontynuację remontu pozostałych do naprawy alejek. 
Kolejny wniosek, który się nasuwa i o który postulują mieszkańcy to montaż 

parkomatu z możliwością płacenia kartą. 
Mieszkańcy wnoszą również o poprawę czystości na terenie całego ośrodka, 

szczególnie w rejonie parkingu przy ul. Krężnickiej i przy hangarach ze sprzętem 
pływającym. 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 16 marca 2021 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: rozpoczętego remontu ulicy Nałkowskich i dalszego funkcjonowania 
przystanku u zbiegu ulic: Nałkowskich i Żeglarskiej 

Z ogromnym zadowoleniem przyjąłem fakt rozpoczęcia tak potrzebnego, wręcz 
niezbędnego remontu ulicy Nałkowskich. Cieszę się, iż wieloletnie prośby mieszkańców, 
przedstawiane podczas moich spotkań w ramach dyżuru radnego, jak również drogą 
telefoniczną, znalazły pozytywne zakończenie. Jako radny Rady Miasta składałem w tej 
sprawie wnioski do budżetu, a także zapytania do Prezydenta Miasta. Temat remontu ul. 
Nałkowskich był też jednym z moich priorytetów i obietnicą daną mieszkańcom. 

Szczęśliwie, w efekcie wspólnych działań, została podjęta decyzja o rozpoczęciu 
tak długo oczekiwanego remontu. Obserwując jego przebieg muszę przyznać, iż pomimo 
utrudnień spowodowanych ciągłym ruchem pojazdów oraz wąskim pasem jezdni 
i koniecznością wymiany chodników przebiega on sprawnie, pod stałym nadzorem 
Zarządu Dróg i Mostów. 

W rozstrzygniętym przetargu zakres prac remontowych został ściśle określony. 
Niemniej jednak pozostają wątpliwości, o wyjaśnienie których chciałbym Pana Prezydenta 
prosić. Chodzi m.in. o zmiany jakie nastąpią po likwidacji obecnej pętli nawrotowej, która 
jest jednocześnie przystankiem końcowym, głównie dla osób przyjeżdżających nad Zalew. 
Czy po oddaniu do użytku węzła przesiadkowego u zbiegu ulic: Krężnickiej i Żeglarskiej w 
miejscu obecnej pętli pozostanie przystanek autobusowy oraz czy mieszkańcy ulicy „stara 
Nałkowskich" będą mieli w dalszym ciągu możliwość wyjazdu do ulicy Żeglarskiej? 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 24 maja 2021 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: realizowanego remontu ulicy Nałkowskich 

Dobiega końca remont ulicy Nałkowskich, tak bardzo oczekiwany i wręcz 

niezbędny, bowiem ta ulica była jedną z najgorszych pod względem stanu technicznego. 

Mam osobistą satysfakcję, że po tak długim okresie zabiegania o ten remont, mieszkańcy 

Wrotkowa, którzy wspierali mnie w moich działaniach, doczekali się jego realizacji. 

Remont ulicy Nałkowskich już od 2012 roku był moim priorytetem w zadaniach jakie 

zgłaszałem jako Radny Rady Miasta do budżetu Lublina. Był on też jednym z głównych 

tematów podczas moich spotkań z mieszkańcami, dlatego tym bardziej czułem się 

zobowiązany do aktywnych działań w tym kierunku. 

W tych wspólnych dążeniach trudno pominąć administratorów nowych osiedli, 

takich jak: KSJ czy AD-BUD, którzy reprezentują mieszkańców tego rejonu. Szczególną 

aktywność wykazywały Wspólnoty Mieszkańców ulic: Wapowskiego, Fulmana, 

Woronieckiego i Zalewskiego, a także mieszkańcy „Starego Wrotkowa", mimo iż 

w dalszym ciągu czekają na budowę swojej ulicy. W tym miejscu pozwalam sobie wyrazić 

prośbę i nadzieję na jak najszybsze przystąpienie do realizacji ulicy „Stara Nałkowskich". 

Stan techniczny remontowanej ulicy Nałkowskich był katastrofalny, o czym 

wielokrotnie rozmawiałem w Zarządzie Dróg i Mostów, jak również z Panami 

Prezydentami. Przez ostatnie lata ulegał on ciągłemu pogorszeniu ze względu na ruch 

ciężkich, ponadnormatywnych samochodów, dowożących materiały budowlane na 

powstające osiedla wzdłuż ul. Nałkowskich. 



Chodnik zaś, który ponad 20 lat temu został wykonany w ramach prac remontowych 

z odzyskanych płytek rozbiórkowych, praktycznie już od dawna nie powinien być 

eksploatowany. 

To wszystko złożyło się na konieczność niezwłocznego wykonania remontu, którego 

koszt wynosi ok. 1,3 mln zł. Niestety na kompleksową przebudowę ulicy środki były 

nieosiągalne, ze względu na bardzo wysokie koszty. Z tego powodu została podjęta, moim 

zdaniem słuszna decyzja, o remoncie ulicy, a nie oczekiwanie przez kolejne lata na 

przebudowę, która nie wiadomo kiedy byłaby możliwa do realizacji. 

Obserwując na bieżąco prowadzony remont, chciałbym podkreślić, że lubelski 

oddział PRO Lubartów dokłada wszelkich starań, aby pomimo tak trudnego „placu 

budowy" (wąski chodnik i jezdnia) uciążliwość dla mieszkańców była minimalna. Prace 

remontowe prowadzone były przy nieprzerwanym ruchu kołowym. Jedynie w trosce 

o jakość nawierzchni ścieralnej, jej wytrzymałość i trwałość, położono jednolitą warstwę na

całej szerokości jezdni, co wymagało, ze względów technologicznych, całkowitego 

zamknięcia ruchu na czas jej układania. 

W związku z dobiegającym końca remontem chciałbym zasygnalizować tematy, na 

które zwracali mi uwagę mieszkańcy Wrotkowa. 

Proszę Pana Prezydenta o przeprowadzenie przez właściwe służby pielęgnacji 

drzew i krzewów wzdłuż całego nowego chodnika. Zwisające gałęzie oraz zakrzaczenia 

utrudniają pieszym na pewnych odcinkach korzystanie z chodnika . 

Jednocześnie mieszkańcy, w celu poprawy bezpieczeństwa, zwracają się z prośbą 

o pozostawienie na tym odcinku ograniczenia prędkości do 40 km/h, argumentując to

dużym ruchem, wąską jezdnią i brakiem chodnika po południowej stronie ulicy. 

Ponadto proszę o rozważenie możliwości wydzielenia, po stronie powstającego 

pobocza, na całym remontowanym odcinku, pasa dla rowerzystów, który umożliwiłby 

bezpieczny dojazd do Zalewu. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 14 czerwca 2021 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: budowy nowej hali sportowo-widowiskowej w Lublinie 

Od rozpoczęcia budowy hali Globus minęło już przeszło 20 lat. Trwała ona 7 lat 
i oddana została do użytku 15 października 2006 roku jako wielofunkcyjna hala sportowo
widowiskowa z funkcją lodowiska o pojemności oko/o 4 tys. osób. Opracowany projekt nie 
uwzględnia/ jednak wszystkich nowoczesnych na ten czas rozwiązań technicznych, 
stosowanych przy budowie tego typu obiektów. Ponadto wymusił likwidację odkrytego 
lodowiska. 

Presja społeczna, ale też i desperacja ówczesnego dyrektora MOSiR „Bystrzyca" 
w Lublinie Mariana Drabko oraz władz miasta spowodowały, że w projekcie nowej hali 
uwzględniono też lodowisko. 

Niestety po oddaniu do użytku nowej hali okazało się, że pogodzenie dwóch różnych 
funkcji jest nieopłacalne ekonomicznie i w praktyce trudne do realizacji, ze względu na 
duże potrzeby sportowe oraz częste wykorzystywanie hali w celu organizacji dużych 
imprez kulturalnych. 

Pomimo tego na tamte czasy była to największa i najnowocześniejsza hala sportowa 
w regionie, którą szczyci/ się Lublin. Przez wiele lat by/a ona jedynym tak dużym obiektem 
i areną dla wielu prestiżowych imprez sportowych i kulturalnych w naszym mieście. 

Obecnie, ze względu na przestarzale rozwiązania konstrukcyjne, swoje lata świetności 
hala ma za sobą. Największym mankamentem od początku pozostaje brak klimatyzacji, a 
zaprojektowany system nawiewno-wywiewny nie sprawdzi/ się. Daje się to odczuć 
zwłaszcza podczas organizacji imprez w okresie letnim, przy dużej frekwencji. 

W ostatnim czasie, z inicjatywy Prezydenta Miasta Krzysztofa Ż:uka, powstało 
w Lublinie wiele innych nowoczesnych obiektów sportowych jak: stadion Arena Lublin, 
AQUA Lublin, lodowisko lcemania; został też zmodernizowany stadion lekkoatletyczny. 
Wszystkie te obiekty były niewątpliwie bardzo potrzebne i wszystkie spełniają niezbędne 
wymagania do organizacji imprez międzynarodowych. Jedynie hala Globus pozostaje 
obiektem nie w pełni spełniającym kryteria do organizacji profesjonalnych imprez 
najwyższej rangi. 



Należy podkreślić, z uznaniem i radością, że miasto Lublin w grach zespołowych 
ma drużyny w najwyższej klasie rozgrywkowej: koszykarek i koszykarzy, piłkarek 
ręcznych, a obecnie również siatkarzy. 

Osiągnięcia tych drużyn zmuszają nas jako miasto do podjęcia decyzji o budowie 
nowoczesnej hali sportowej, potrzebnej na prowadzenie zarówno szkolenia jak i realizację 
rozgrywek ligowych, tym bardziej, że rosną wymagania regulaminowe dla organizacji 
imprez sportowych o randze międzynarodowej. 

Biorąc pod uwagę wysoki potencjał sportowy w naszym mieście, możliwość 
pozyskania imprezy dla Lublina jest sprawą otwartą, jednak stan techniczny hali Globus, 
potwierdzony weryfikacją techniczną jak również aktualne wymagania organizacyjne już 
na wstępie dyskwalifikują Lublin w ubieganiu się o prawo do ich przeprowadzenia. 

W związku z powyższym należy postawić tezę o konieczności budowy nowej hali 
sportowej, spełniającej wszystkie obowiązujące wymogi. 

Zwracam się więc do Pana Prezydenta z prośbą o przystąpienie do opracowania 
projektu funkcjonalno-użytkowego nowej hali, co z pewnością zapoczątkuje starania 
Lublina o pozyskanie środków zewnętrznych, a być może i sponsora tytularnego dla 
budowy tego obiektu. 













RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 12 stycznia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: przeznaczenia środków finansowych na wymianę okien w budynku 
basenu Szkoły Podstawowej nr 30 w Lublinie 

Rada Rodziców oraz Dyrekcja Szkoły Podstawowej nr 30 w Lublinie po raz kolejny 

zwrócili się do mnie o wsparcie ich działań, których celem jest wymiana „wiekowych" okien 

na szkolnym basenie. 

Panie Prezydencie, po uwzględnieniu mojego wniosku do budżetu miasta na 2022 

rok o przekazanie środków na wymianę izolacji czerpalnego kanału wentylacyjnego 

w budynku szatni, za co dziękuję, zadaniem priorytetowym dla szkoły jest wspomniana 

wymiana okien. Występujące nieszczelności powodują ogromne straty ciep/a 

i niedogrzanie basenu, co ma wpływ na zdrowie uczniów i generuje większe zużycie 

energii. W miejscach nieszczelności, w wyniku różnicy temperatur, powstają zawilgocenia 

i zacieki, co powoduje niszczenie ścian. 

Ze wstępnego kosztorysu wynika, iż wartość tego zadnia określona jest na kwotę 

90 tys. z/. W imieniu Dyrekcji i rodziców uczniów tejże szkoły proszę o przeznaczenie 

stosownych środków na ten cel w budżecie miasta w bieżącym roku. 
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Lublin, dnia 12 stycznia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: remontu pomostu dla Morsów przy tamie Zalewu w oś. Marina 

Zwracam się do Pana Prezydenta z wnioskiem o remont pomostu na rzece Bystrzycy, 

w okolicy zapory, użytkowanego przez lubelskich Morsów. Z taką prośbą zwrócił się do 

mnie w imieniu zwolenników zimowej kąpieli Pan Robert Borowski - prekursor, założyciel 

i pierwszy prezes Lubelskiego Klubu Morsów. 

Wybudowany przed kilkunastoma laty pierwszy pomost wielokrotnie przechodził 

modernizację i rozbudowę. Moja współpraca z późniejszym prezesem klubu Panem 

Piotrem Kańczugowskim doprowadziła do zbudowania przez MOSiR „Bystrzyca" 

profesjonalnego pływającego pomostu, który w sezonie letnim służy również turystom 

kajakowym. Niestety czas zrobił swoje, trudne warunki i zanurzenie pomostu spowodowały 

naturalne zużycie drewnianych desek pokrywających pomost 

Obecny jego stan zagraża bezpieczeństwu i zdrowiu użytkowników. Z informacji 

jakie otrzymałem wiem, że w ostatnim czasie, podczas wejścia do wody, jeden 

z użytkowników kąpieli doznał urazu nogi. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta o decyzję w sprawie niezwłocznego remontu 

pomostu, tak aby zapobiec ewentualnym niebezpiecznym zdarzeniom podczas 

cotygodniowej kąpieli lubelskich Morsów. 

Do wiadomości: 

Lubelski Klub Morsów 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 15 marca 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: przebudowy ul. Samsonowicza 

Przebudowa u. Samsonowicza jest inwestycją, która w układzie komunikacyjnym 

dzielnicy Wrotków od kilu lat stanowi priorytetowe zadanie dla mieszkańców. 

Już w roku 2009 zgłosi/em do budżetu Lublina wniosek o przejęcie przez miasto 

małego odcinka tej ulicy od strony ul. Wapowskiego, przebiegającego częściowo po 

terenie prywatnym, co umożliwiłoby przygotowanie dokumentacji przebudowy całej 

ul. Samsonowicza. Minęły lata, a mieszkańcy nadal czekają na jej przebudowę. 

Wykonanie tego zadania stało się szczególnie ważne kiedy Spółdzielnia 

Mieszkaniowa W.Z.Nałkowskich uniemożliwiła dojazd i parkowanie mieszkańcom 

Wspólnot Samsonowicza 3, 27, 37 oraz Nałkowskich 84. 

Mieszkańcy tych bloków oraz ich administrator AD-BUD Sp. z o.o., która od 

początku mocno wspiera mieszkańców w rozwiązaniu tego uciążliwego problemu, zwracali 

się wówczas do mnie o pomoc. Na przestrzeni kilku ostatnich lat odbyło się wiele spotkań 

w sprawie rozwiązania tego problemu: w ZDiM, w Ratuszu oraz w terenie, z udziałem 

Pana Prezydenta. 

W tym okresie składałem w tej sprawie interpelacje i zapytania oraz wnioski do 

budżetu miasta, z nadzieją na pozytywne jej zakończenie, a tym samym rozwiązanie 

sporu mieszkańców ze Spółdzielnią Mieszkaniową. 

Uzgodniony z mieszkańcami projekt zakłada wykonanie „sięgaczy", umożliwiających 

dostęp do drogi publicznej oraz zwiększenie ogólnodostępnych miejsc parkingowych dla 

ww. Wspólnot. Prace projektowe i wszelkie niezbędne uzgodnienia dokumentacji 

prawdopodobnie zostały zakończone, jednak zadanie to nie znalazło się w tegorocznym 

budżecie. 



Panie Prezydencie, mieszkańcy Wspólnot Mieszkaniowych Samsonowicza 3, 27, 
37 oraz Nałkowskich 84 jak też firma AD-BUD, kolejny raz zwrócili się do mnie z prośbą 
(pismo w załączeniu), które odczytuję jako wyraz zaufania i nadziei. 

Przekładając Panu Prezydentowi wspomniane pismo przyłączam się do wniosku 
mieszkańców i proszę o podjęcie decyzji o przystąpieniu do przebudowy ulicy 
Samsonowicza. W mojej ocenie zadanie to pozostaje priorytetem dla tej dzielnicy. 

Jestem pełen uznania dla mieszkańców i ich administratora AD-BUD za ich 
cierpliwość i konsekwencję w działaniu. 

Do wiadomości: 
1. Wspólnoty Mieszkańców bloków 

Samsonowicza 3, 27, 37 oraz Nałkowskich 84 
2. AD-BUD Sp. z o.o. 



Wspólnoty Mieszkaniowe 
Samsonowicza 3 
Samsonowicza 27 
Samsonowicza 37 
Nałkowskich 84 

Pan Leszek Daniewski 

Radny 

Zwracamy się do Pana z prośbą o pomoc w sprawie przyspieszenia v.ykonania remontu 
ulicy Samsonowicza oraz wykonania tzw ,,sięgaczy" umożliwiających dostęp do drogi publicznej 
a tym samym zwiększenia ogólnodostępnych miejsc postojowych w obrębie w/w nieruchomości. 

Jak Panu wiadomo zgodnie z wcześniejszymi uzgodnieniami władze Miasta Lublin miały 
przystąpić do przebudowy ulicy Samsonowicza. Pomimo upływu kilku lat nic w tej sprawie się nie 
dzieje. Wspólnoty Mieszkaniowe nadal nie posiadają bezpośredniego dostępu do dróg publicznych 
i są zdane na laskę Spółdzielni Mieszkaniowej im W.Z. Nałkowskich która przejęła większość 
terenów od Gminy Lublin. 

Gmina Lublin· oraz Skarb Paóstwa przystępując do sprzedaży lokali nie wzięli pod uwagę 
że teren przyległy do Wspólnot Mieszkaniowych nie spełnia wymogów działek budowlanych. 
W większości w/w Wspólnot działki nie posiadają drogi dojazdowej do budynku, brak jest miejsc 
postojowych oraz terenów na zlokalizowanie chociażby wiat śmietnikowych co naraża właścicieli 
nieruchomości na ponoszenie kosztów związanych z wynajmem /dzierżawą/ terenów i malej 
infrastruktury od Spółdzielni. 

Największym problemem to całkowity brak miejsc postojowych na omawianych terenach. 
Przebudowa ulicy SB.msonowicza oraz wykonanie sięgaczy zapewni mieszkai'icom możliwość 
parkowania na drogach miejskich bowiem wszystkie parkingi na terenie osiedla Nałkowskich są 
zabezpieczone szlabanami. Dostęp do miejsc parkingowych mająjedynie członkowie Spółdzielni 
Mieszkaniowej. 

Mając na uwadze pm,vyższe okoliczności prosimy Pana o interwencję w powyższej sprawie. 

Lub li n Ol marca 2022 

V\ISPÓLNOT/, MlT.'S'/'1u,,,., ., .,. 

Z poważaniem:  

podpisy członków Zarządów Wspólnot
I ,r 1 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 5 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: zakupu przez Parafię pw. Świętego Jana Pawła li działki nr 61/48 
z przeznaczeniem na ogólnodostępny parking 

Zwrócił się do mnie Proboszcz Parafii pw. św. Jana Pawia li Ksiądz dr Grzegorz 
Trąbka o wsparcie działań Parafii, zmierzających do zakupu od Miasta Lublin działki nr 
61/48 o pow. ok. 800 m2

, zlokalizowanej bezpośrednio przed głównym wejściem do 
Świątyni, w sąsiedztwie nowo wybudowanej ulicy K.E.Wojtyłów oraz Ronda Światowych 
Dni Młodzieży 2016. 

Dzięki zaangażowaniu Księdza Proboszcza, przy dużej mojej pomocy, otoczenie 
Kościoła i tak w ostatnich latach radykalnie zmieniło swój wygląd. 

Wspomniana działka zostanie przeznaczona na parking ogólnodostępny dla 
okolicznych mieszkańców i uczestników nabożeństw. Obecnie jest ona dzierżawiona przez 
Parafię do 2024 roku. 

Jej nabycie przyśpieszy podjęcie prac budowlanych przy tak oczekiwanym parkingu 
i zaangażowanie środków finansowych. Samodzielne wykorzystanie działki przez inny 
podmiot moim zdaniem nie jest możliwe gdyż stanowi ona kompleksowe 
zagospodarowanie obiektu sakralnego. 

Jednocześnie proszę Pana Prezydenta o spotkanie z Księdzem Proboszczem, przy 
moim udziale, celem przedłożenia uszczegółowionej prośby w przedmiotowej sprawie. 

Do wiadomości: 

Proboszcz Parafii pw Jana Pawła li w Lublinie 

Ksiądz dr Grzegorz Trąbka 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 5 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
ekologicznych obszarów miasta Lublin - rejon doliny Bystrzycy 
-Wrotków

Mieszkańcy dzielnicy Zemborzyce zwrócili się do mnie z prośbą o wsparcie ich 

wniosków do ww. projektu planu, na składanie których termin upływa 5 kwietnia br. 

Opracowany projekt w rejonie doliny rzeki Bystrzyca - Wrotków budzi dużo 

kontrowersji i niezadowolenia właścicieli działek przy ulicy Parczewskiej. Szczególnie 

dotyczą one procentowego udziału - 60% powierzchni niezabudowanej - działek przy ul. 

Parczewskiej: 7a do 15 (działki 17/6, 17/1, 17/8, 18/9, 17/13, 28, 16, 15/1, 15/2, 29/1). 

Prośba właścicieli tych działek do Pana Prezydenta dotyczy zmniejszenia 

procentowego udziału zieleni towarzyszącej do poziomu 20-30% tj. do poziomu sąsiedniej 

działki nr 29/3, co byłoby społecznie sprawiedliwe i uzasadnione. Mieszkańcy - właściciele 

tych działek to rdzenni mieszkańcy tego terenu. 

Obawy projektantów przed dużym zagęszczeniem zabudowy jednorodzinnej są 

nieuzasadnione, gdyż w sąsiedztwie wydano wiele pozwoleń na budowę domów 

jednorodzinnych na dużo mniejszych działkach. 

Mieszkańcy, którzy zwrócili się do mnie o pomoc uważają, że taka argumentacja 

godzi w ich interes jako właścicieli działek. Swoje szczegółowe wnioski, wraz z graficznym 

załącznikiem, złożyli zgodnie z przyjętym harmonogramem prac nad planem. 

Znając wieloletnie problemy mieszkańców rejonu ul. Janowskiej, dotyczące 

dysponowania swoją własnością, w pełni popieram ich dążenia do zmiany tego projektu w 

zakresie przedstawianym w ich wnioskach. 

Pozostałe założenia ujęte w planie są ocenione przez mieszkańców pozytywnie. 

Proszę Pana Prezydenta o uwzględnienie oczekiwań mieszkańców mojej dzielnicy 

Zemborzyce i dokonania stosownych poprawek w przedłożonym projekcie miejscowego 



planu zagospodarowania dla obszaru chronionego doliny Bystrzycy - rejon Wrotków. 

Proszę również o możliwość spotkania tych mieszkańców z zespołem projektowym 

niezwłocznie po ocenie wniosków, a przed wydaniem ostatecznego stanowiska przez 

Pana Prezydenta. 

Do wiadomości: 

Pani --------- ----------- 
z prośbą o poinformowanie właścicieli działek 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 5 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: przeznaczenia środków finansowych na organizację jubileuszowego 
X Osiedlowego Festynu Rodzinnego, organizowanego przez Parafię 
pw. św. Jana Pawła li w Lublinie 

Już od 10 lat Parafia pw. św. Jana Pawła li organizuje cieszący się ogromnym 
powodzeniem Rodzinny Festyn dla Mieszkańców Wrotkowa. W tym roku odbędzie się on 
26 czerwca br. na terenie Parafii. Współorganizatorem tego wydarzenia jest 
Stowarzyszenie „Zostań z nami". 

To wydarzenie to wielkie święto Rodzin, wiernych i mieszkańców Lublina. Ksiądz 
dr Grzegorz Trąbka Proboszcz Parafii bardzo aktywnie uczestniczy w pozyskiwaniu 
środków na organizację festynu. Niestety nie będą to środki zabezpieczające w pełni 
wszystkie potrzeby organizacyjne. 

Jak wielkie znaczenie dla mieszkańców ma to rodzinne święto miałem możliwość 
zaobserwować podczas corocznego uczestnictwa. Bogaty program, zaproszeni goście, 
znani artyści, licytacje na cele charytatywne i wiele innych atrakcji, a także wspólne 
modlitwy Wspólnoty Parafialnej to wszystko można będzie przeżyć w dniu festynu 26 
czerwca br. 

W imieniu Księdza Proboszcza i mieszkańców proszę o przekazanie na organizację 
tegorocznego festynu kwotę na poziomie ubiegłego roku tj. 10 tys. zł. Za dotychczasową 
pomoc w tym względzie serdecznie Panu Prezydentowi dziękujemy. Dziękujemy również 
Wydziałowi Kultury za życzliwą i merytoryczną współpracę. 

Do wiadomości: 

Proboszcz Parafii pw. Jana Pawła li w Lublinie 

Ksiądz dr Grzegorz Trąbka 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 25 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: organizacji ruchu w dz. Zemborzyce w związku z budową mostu na 
rzece Bystrzycy w ul. Żeglarskiej 

W związku ze zbliżającą się budową mostu w ul. Żeglarskiej zwracam się do Pana 
Prezydenta o rozważenie zmiany organizacji układu komunikacyjnego w dzielnicy 
Zemborzyce. 

Wnioski i prośby mieszkańców kierowane przeze mnie do Urzędu Miasta, 
a dotyczące budowy tymczasowej przeprawy, nie zostały uwzględnione. Powodem 
odmowy są względy techniczne, ale też i krótki okres realizacji tego zadania. 

Po zapoznaniu się z procesem budowy mostu, z przykrością przyjmuję decyzję 
o całkowitym zamknięciu ul. żeglarskiej. Dla mieszkańców Zemborzyc i Wrotkowa będzie
to bardzo trudny czas, ponieważ nastąpi całkowita zmiana układu komunikacyjnego. Mam
jednak nadzieję, że prace budowlane będą wykonane w terminie, a przy okazji zostanie
wykonany remont ulicy Żeglarskiej.

Zanim nastąpi, spowodowane budową mostu, zwiększenie ruchu ulicą Janowską 
i ul. Cienistą wskazana byłaby poprawa nawierzchni tych ulic. 

Moim zdaniem niezbędna jest też zmiana organizacji ruchu w dzielnicy 
Zemborzyce. Zwracam się wobec tego do Pana Prezydenta o przeanalizowanie natężenia 
ruchu i podjęcie szybkich prac nad udoskonaleniem układu komunikacyjnego w tym 
rejonie. 

Proponuję zmianę wprowadzającą pierwszeństwo przejazdu z ul.Janowskiej w ul. 
Nadbystrzycką (na skrzyżowaniu z ul. Wyżynną), gdzie obecnie jest ustawiony znak „stop" 
dla jadących w kierunku centrum. Taki wniosek już wielokrotnie składałem w swoich 
interpelacjach na przestrzeni ostatnich lat (pierwszy w dn. 26.04.2012r.). Obecne 
rozwiązanie jest ewenementem w organizacji ruchu drogowego, ponieważ droga 
powiatowa (wyższej kategorii) jaką tworzą ulice: Krężnicka i Janowska, została 
podporządkowana osiedlowej ulicy Wyżynnej. Niewykonanie proponowanej zmiany będzie 
powodowało tworzenie się gigantycznych korków na ul. Janowskiej, w rejonie wiaduktu 
kolejowego. 

Proszę również Pana Prezydenta o przeanalizowanie ruchu na ulicy Cienistej, gdzie 
na moście ruch odbywa się jednym pasem. 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 26.04.2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: uchwały nr 1000/XXXll/2021 Rady Miasta Lublin z dnia 21.10.2021r. 
w sprawie nadania imienia Hali Sportowo-Widowiskowej „Globus", 
zlokalizowanej przy ul. Kazimierza Wielkiego 8 w Lublinie 

Rada Miasta Lublin, w ślad za podjętą uchwalą o nadaniu Honorowego 

Obywatelstwa Miasta Lublin Panu Tomaszowi Wójtowiczowi, podjęła, na wniosek grupy 

radnych, uchwałę o nadaniu Hali Sportowo-Widowiskowej „Globus" w Lublinie imienia tego

znakomitego i wybitnego siatkarza. 

Jako jeden z inicjatorów uhonorowania Pana Tomasza Wójtowicza i współautor 

projektu uchwały o nadaniu Jego imienia naszej reprezentacyjnej hali sportowej, zwracam 

się do Pana Prezydenta z zapytaniem kiedy będzie w pełni zrealizowana ta uchwala i nasz 

sztandarowy obiekt uzyska odpowiednią oprawę wizualną, łącznie z zamieszczonym na 

frontowej elewacji napisem o patronie hali. Zakończenie procesu nadawania imienia 

patrona i związana z tym uroczystość będzie doskonalą okazją do kolejnego spotkania 

środowisk sportowych, kibiców i działaczy oraz dziennikarzy wraz z Panem Tomaszem 

Wójtowiczem. 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji MOSiR „Bystrzyca", jako zarządca obiektu, ma 

już odpowiednie doświadczenie w tym zakresie, gdyż wraz z Wydziałem Sportu UM Lublin 

organizował już przed laty (24 listopada 2011 r.) podobną uroczystość, realizując uchwałę, 

której bylem pomysłodawcą, o nadaniu hali sportowej przy Al.Zygmuntowskich 4 imienia 

Zdzisława Niedzieli. 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 26 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: dojazdu do Rodzinnych Ogródków Działkowych „Słonecznik" od ulicy 
Żeglarskiej 

W związku z rozpoczynającą się w niedługim czasie budową nowego mostu na 
rzece Bystrzycy, w ciągu ul. żeglarskiej i zapowiadanym całkowitym zamknięciem ruchu tą 
ulicą, użytkownicy ogródków działkowych ROD „Słonecznik" zwracają się do Pana 
Prezydenta, za moim pośrednictwem, z zapytaniem w jaki sposób będzie zorganizowany 
funkcjonujący obecnie dojazd i dojście do ich działek od strony ul. Żeglarskiej. 

Proszę Pana Prezydenta o poinformowanie mnie oraz użytkowników działek 
i Zarząd ROD „Słonecznik" o podjętych w tym zakresie działaniach. Podczas 
przeprowadzonych przeze mnie rozmów działkowicze wyrażali swoje niezadowolenie 
z całkowitego zamknięcia ruchu drogowego i pozbawienia ich możliwości dojazdu do 
ogródków komunikacją miejską od strony ul. Żeglarskiej. Po wyjaśnieniach z mojej strony 
fakt ten został przyjęty ze zrozumieniem jako niezbędne działanie, wynikające z warunków 
technicznych budowy nowego mostu. 

W tej sprawie przedstawiciele ROD „Słonecznik" proszą o spotkanie w terenie 
i przeanalizowanie możliwości dojazdu, zarówno w czasie budowy mostu, jak też w kwestii 
rozwiązania docelowego oraz innych związanych z tym tematów. 

Do wiadomości: 

1. Zarząd ROD „Słonecznik
- z prośbą o poinformowanie osób zainteresowanych



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

.. '. � . 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 26 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: rozwiązania problemów użytkowników ogródków działkowych 
ROD „Słonecznik" 

Podczas spotkania z Zarządem ROD „Słonecznik" i użytkownikami ogródków 
działkowych, w dniu 23 kwietnia br., przedstawiono mi problemy, które nurtują ponad 
1400-tu użytkowników działek w rejonie ul. Rąblowskiej i ul. Janowskiej w dz. Zemborzyce, 
głównie osób starszych. 

Tematy, poruszane podczas rozmów i wizji w terenie, dotyczyły m.in. utrudnionego 
dostępu mieszkańców (głównie Wrotkowa), którzy pieszo docierają do swoich ogródków 
poprzez kładkę na rz.Bystrzycy. Droga do kładki od ul. Nałkowskich odbywa się „polną" 
ścieżką, tuż nad korytem rzeki. Wąska, zabłocona i porośnięta drzewami droga wymaga 
wyjątkowych umiejętności i sprawności. Na odcinku około 1 00m trzeba pokonać powalone 
drzewa, wyrwy i urwiska w brzegu rzeki. Dla większości osób starszych pokonanie tego 
dojścia, często z wózeczkiem czy bagażami, staje się bardzo niebezpieczne. 

Podczas spotkania poruszono również sprawę dojazdu do ogródków od ulicy 
Żeglarskiej. Tragiczny stan techniczny drogi dojazdowej wzdłuż ścieżki rowerowej przy 
Bystrzycy, liczne doły i zastoje wodne w znacznym stopniu utrudniają dojazd do głównego 
wejścia od strony rzeki. 

Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o podjęcie działań i pomoc w poprawie 
stanu technicznego tego dojazdu i dojścia do działek. Dla zobrazowania powagi sprawy 
załączam wykonane na miejscu zdjęcia. 

W imieniu działkowców proszę Pana Prezydenta o wspólne spotkanie przy 
ogródkach działkowych, przedstawicieli właściwych służb Pana Prezydenta 
z użytkownikami ogródków Zarządem ROD „Słonecznik", celem omówienia 
przedstawionych problemów. 

Ze względu na rozpoczęty „sezon ogródkowy" i zbliżającą się budowę mostu na 
Bystrzycy, w ul. Żeglarskiej, sytuacja ta wymaga pilnej interwencji służb drogowych. 

Do wiadomości: 

1. Zarząd ROD „Słonecznik
- z prośbą o poinformowanie osób zainteresowanych





RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 27 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: przeprowadzenia prac porządkowych w rejonie ul. Wojtyłów i Ronda 
Światowych Dni Młodzieży 2016 w Dzielnicy Wrotków 

13 kwietnia br. minęły już cztery lata od uroczystego nadania imienia Rondu 
Światowych Dni Młodzieży 2016 i ul. Wojtyłów, w sąsiedztwie Kościoła pw. św. Jana 
Pawła li w Lublinie. Otoczenie Świątyni, dopiero po wielu latach od jej budowy, zmieniło 
się, dzięki zaangażowaniu środków z budżetu miasta i osobistemu zaangażowaniu Pana 
Prezydenta. Uzyskała ona piękny dojazd, rondo i miejsca parkingowe, a także kanalizację. 
To również efekt starań Proboszcza Parafii ks. Grzegorza Trąbki, w których to działaniach 
miałem przyjemność uczestniczyć, od początku aż do zakończenia budowy ulicy i ronda 
oraz nadania im imion. 

W tych działaniach aktywnie uczestniczyli również mieszkańcy i członkowie 
wspólnoty parafialnej, z którymi wielokrotnie się spotykałem. 

To miejsce jest szczególne ze względu na upamiętnienie Rodziców św. Jana Pawła 
li, jak i Światowych Dni Młodzieży, które odbyły się w naszym mieście, ale i dla mnie 
osobiście jako Radnego Rady Miasta, gdyż zaangażowanie się w ten proces przyniosło mi 
ogromną satysfakcję. Przez cały okres budowy potrzebnej infrastruktury drogowej obok 
Świątyni sprawowaliśmy z Księdzem Proboszczem „społeczny nadzór" nad realizacją tych 
inwestycji. 

Panie Prezydencie, w trosce o estetykę tego wyjątkowego miejsca bardzo proszę 
aby odpowiednie służby miejskie przeprowadziły przegląd okolicy ul. Wojtyłów i Ronda 
Światowych Dni Młodzieży 2016 oraz wykonały niezbędne prace konserwatorskie 
i porządkowe. Szczególnie prosimy o wymianę tablicy z nazwą ronda, usunięcie 
połamanych i wyschniętych drzewek wzdłuż alejki do ul. Nałkowskich, naprawę ławek i 
ewentualnie ich uzupełnienie oraz usunięcie chwastów i zgromadzonych odpadów 
komunalnych. 

W załączeniu przekazuję zdjęcia potwierdzające konieczność wykonania 
wymienionych prac pielęgnacyjnych. 

Do wiadomości: 

Proboszcz Parafii św. Jana Pawła li ks. dr Grzegorz Trąbka 





RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 2 maja 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: ruchu pieszego w rejonie budowy nowego mostu w ul. Żeglarskiej 

W nawiązaniu do mojej interpelacji dn. 27.04.2022r., dotyczącej zmiany organizacji 
ruchu w dz. Zemborzyce, spowodowanej budową mostu na rz. Bystrzycy, w której 
poruszy/em problem całkowitego zamknięcia ruchu pojazdów ulicą Żeglarską, pominąłem 
ważną kwestię związaną z ruchem pieszym, który w związku z całkowitym zburzeniem 
starego mostu nie będzie mógł się odbywać w dotychczasowy sposób. Szczególnie 
dotknie to mieszkańców, którzy są użytkownikami działek na terenie Rodzinnych 
Ogródków Działkowych „Słonecznik" w rejonie ulicy Janowskiej i Rąblowskiej, a także 
mieszkańców korzystających z komunikacji miejskiej. 

W związku z powyższym zwracam się z zapytaniem, w jaki sposób planowane jest 
rozwiązanie tego problemu i czy jest możliwość utworzenia tymczasowego przejścia przez 
rzekę w tym rejonie, co w związku z licznymi pytaniami ze strony mieszkańców uważam 
za zasadne. W przeciwnym razie dotarcie do działek znacznie się wydłuży, co dla 
większości starszych osób będzie dużym utrudnieniem. 

Do wiadomości: 

1. Zarząd ROD „Słonecznik"

- z prośbą o poinformowanie Działkowców



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 19 października 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: turnieju piłkarskiego i festynu rodzinnego, który odbył się na obiektach 
klubu piłkarskiego „Vrotcovia" 

Panie Prezydencie, 

tym razem moja interpelacja ma nieco odmienny charakter od wcześniej składanych 
i nie zawiera konkretnego wniosku czy jakichkolwiek oczekiwań, ale jest wyrazem 
podziękowania za przeznaczone z budżetu miasta środki na organizację turnieju 
pi/karskiego młodych adeptów tej dyscypliny, który został zorganizowany 15 października 
br. na obiektach sportowych w Ośrodku „Marina" nad Zalewem Zemborzyckim. Turniej 
odbył się przy pięknej pogodzie i towarzyszy/a mu wspaniała sportowo-rodzinna 
atmosfera. W imieniu organizatora, klubu „Vrotcovia", piłkarzy i ich rodziców, a także 
swoim własnym wyrażam wdzięczność za przekazane na jego organizację środki. Z dużą 
satysfakcją uczestniczy/em w tym sportowym wydarzeniu i z podziwem przygląda/em się 
jego organizacji oraz współzawodnictwu piłkarzy. 

Swoje podziękowania kierujemy również - za pośrednictwem Pana Prezydenta -
do Pani Beaty Stepaniuk-Kuśmierzak Zastępcy Prezydenta Miasta Lublin oraz Wydziału 
Sportu, z ramienia którego nad przebiegiem imprezy czuwała Pani Katarzyna Raczyńska. 

Dla uczestników tego wydarzenia by/o to piękne i niezapomniane święto pi/karskie, 
w którym udział wzięło blisko 300 młodych piłkarzy z terenu Lublina oraz zaprzyjaźnionych 
klubów z Ryk, Garbowa i Świdnika. Zawodnicy rywalizowali w grupach wiekowych 2013 
i 2014. Choć wyłoniono najlepsze drużyny i najlepszych piłkarzy to zwycięstwo 
odnieśliśmy my wszyscy. Na zakończenie turnieju każdy z uczestników otrzyma! 
pamiątkowy medal, drużyny puchary, a najlepsi piłkarze i strzelcy statuetki. Turniej 
zwieńczy/o spotkanie integracyjne młodych piłkarzy i ich rodzin. 

Słowa uznania za duży wkład w organizację tej imprezy należą się także Pani 
Justynie i Adamowi Majczakom, zarządzających klubem oraz trenerom. Nie można 
pominąć i nie docenić wzorowego przebiegu i integracyjnego charakteru całego 
wydarzenia, w którego organizację znaczący wkład wnieśli rodzice. 



Rodzice i organizatorzy zgodnie opowiedzieli się za wprowadzeniem na stałe do 

kalendarza imprez sportowych naszego Miasta tej właśnie imprezy jako wieńczącej sezon 

letni nad Zalewem Zemborzyckim, a tym samym uwzględnienie jej w budżecie Miasta na 

2023 rok i kolejne lata. 

Jako przyjaciel klubu „Vrotcovia" pragnę podkreślić i docenić ogromny wkład klubu 

w remonty i utrzymanie obiektów, oświetlenie, ogrodzenie i wykonanie mini trybun. 

Wspaniała atmosfera panująca w klubie, wysoko wykwalifikowani trenerzy oraz 

oddani i życzliwi rodzice to gwarancja dobrego rozwoju szkolenia dzieci, a wykładnią tej 

oceny niech będzie ciągle rosnąca liczba trenujących w klubie młodych zawodników. 

Panie Prezydencie, z pełnym przekonaniem stwierdzam, że przekazane przez 

Pana na organizację tej pięknej imprezy środki zostały wykorzystane z korzyścią dla 

wszystkich uczestników. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 21 października 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: wykonania fragmentu ogrodzenia boiska sportowego, użytkowanego 
przez klub „Vrotcovia", wzdłuż zabytkowej Alei Lipowej na terenie 
ośrodka „Marina" 

Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o wyasygnowanie środków finansowych 
na wykonanie fragmentu ogrodzenia boiska sportowego klubu piłkarskiego „Vrotcovia", od 
strony głównej zabytkowej Alei Lipowej na terenie ośrodka „Marina" nad Zalewem 
Zemborzyckim. 

Istniejące ogrodzenie boiska, wykonane w okresie oddania Zalewu do użytku w 
1974 roku, uległo już zniszczeniu, jest w dużym stopniu skorodowane i w wielu miejscach 
pogięte, a wystające ostre elementy stwarzają duże zagrożenie dla trenujących tam dzieci. 
Jego wygląd nie licuje z pięknymi obiektami pi/karskimi, położonymi po obu stronach 
głównej alei. 

Najpilniejsze staje się wykonanie nowej części ogrodzenia za bramką boiska od 
strony alei, tak aby ograniczyć wylot piłek poza teren boiska. Ogrodzenie stanowiłoby 
jednocześnie rolę „piłkochwytu". 

Biorąc pod uwagę, że władze stowarzyszenia i rodzice poczynili już wiele inwestycji 
i remontów na tym terenie, łącznie z wykonaniem nowych nawierzchni i niwelacji boisk, 
remontem siedziby klubu, wykonaniem mini trybun i zakupem bramek oraz urządzeń do 
konserwacji boisk, wykonanie przez Miasto (MOSiR „Bystrzyca") tego małego fragmentu 
ogrodzenia byłoby dla klubu dużym wsparciem, a ewentualne zaoszczędzone dzięki temu 
przez Klub środki zostałyby wykorzystane na szkolenie ok. 300-u młodych piłkarzy, w 
różnych grupach wiekowych. 

Jako sympatyk klubu i radny z tego okręgu czuję się zobowiązany do wspierania 
klubu w jego działalności szkoleniowo-wychowawczej, prowadzonej z pełnym oddaniem 
przez Państwa Justynę i Adama Majczaków, przy udziale rodziców i wykwalifikowanych 
trenerów. Mam nadzieję, że moja kolejna prośba, dotycząca wsparcia działalności klubu 
piłkarskiego „Vrotcovia" spotka się z życzliwością ze strony Pana Prezydenta. 

Do wiadomości: 

OSKF „Vrotcovia" Lublin 



Zarząd Dzielnicy Dziesiąta 

ul. Mickiewicza 36, 20-466 Lublin, tel.: 506-162-567 
rada@dziesiata.lublin.eu, facebook.com/RadaDzielnicyDziesiata 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Lublin, dnia 13 października 2022 r. 

Pan 

Artur Szymczyk 

Zastępca 

Prezydenta Miasta Lublin 

Niniejszym wnoszę interwencję w sprawie nieuzasadnionego montażu słupków 
wygradzających część ul. Kwiatowej. Problem wynika, z tego iż przy okazji remontu odcinka 
chodnika na ul. Kwiatowej (realizowanego ze środków rezerwy celowej będących w dyspozycji 
Rady Dzielnicy Dziesiąta w bieżącym roku), został wygrodzony końcowy i nieurządzony odcinek 
ul. Kwiatowej w rejonie posesji nr 17. Nastąpiło to mimo, iż ustalenia dotyczące realizacji remontu 
chodnika z pracownikami Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością UML oraz 
Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie były inne i dotyczyły remontu odcinka chodnika oraz 
zabezpieczenia go przed możliwością wjeżdżania samochodami. Ustalenia dotyczyły wyłącznie 
zabezpieczenia chodnika (słupki ustawione równolegle do chodnika), a nie wygrodzenia ulicy na 
całej szerokości. Na to też zostały przeznaczone środki z rezerwy celowej w wysokości 33 tys. zł. 

W ustaleniach prowadzonych z pracownikiem ZDiM w Lublinie dotyczących szacunkowych 
kosztów wykonania prac, uzgodniono, że 30 tys. zł zostanie przeznaczone na remont chodnika, 
a 3 tys. zł na ustawienie słupków w liczbie 16 sztuk. Tymczasem zamiast zabezpieczenia chodnika 
w uzgodnionej formie, zostało wstawionych 5 słupków z odzysku odcinających odcinek ulicy na 
całej szerokości. 

Należy zaznaczyć, że jest to rozwiązanie bardzo uciążliwe dla okolicznych mieszkańców. 
Ulica Kwiatowa jest wąską uliczką o charakterze osiedlowym, o jednym wlocie z ul. Kunickiego, 
dodatkowo znajduje się w jej otoczeniu zwarta zabudowa mieszkalna (kamienice i bloki). 
Znaczącym problemem w tym rejonie jest parkowanie samochodów przez mieszkańców związany 
z ograniczoną ilością miejsca na postój pojazdów. Do tej pory mieszkańcy parkowali pojazdy m.in. 
na nieurządzonym, końcowym odcinku ul. Kwiatowej, który został obecnie wygrodzony. Zabranie 
tych miejsc postojowych ograniczyło i tak małą ilość miejsca do parkowania pojazdów. Należy 
również podnieść aspekt bezpieczeństwa w tym obszarze. Jedyny dostęp do części zabudowy 
mieszkalnej istnieje poprzez wjazd od strony ul. Kunickiego. Tym samym wygrodzenie odcinka 
ulicy Kwiatowej w znaczący sposób utrudni dojazd pojazdów służb ratowniczych. Trudno znaleźć 
uzasadnienie dla rozwiązania, które zostało zrealizowane na ul. Kwiatowej. Jedynym chyba 
wytłumaczeniem jest chęć utrudnienia życia mieszkańcom, którzy od wielu lat parkowali na 
nieurządzonym odcinku ulicy samochody i nie stanowiło to problemu. Jedynym problemem było 
wjeżdżanie pojazdów kolidujące z ruchem pieszych na odcinku chodnika, który został wskazany do 
remontu, i rozwiązaniem tego problemu miało być jego zabezpieczenie po remoncie. 

Szanowny Panie Prezydencie, w imieniu mieszkańców ul. Kwiatowej oczekuję 
niezwłocznej interwencji w tej sprawie i rozwiązania problemu, który z niezrozumiałych względów 
został stworzony mieszkańcom, tj. usunięcia części słupków, tych które wygradzają jezdnię. 

Otrzymują: 

1) Pan Artur Szymczyk Zastępca Prezydenta Miasta Lublin,
2) A/a.

Z poważaniem 

Przewodniczący Zarządu 
Dzieln!,91 Dziesi�
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 24 października 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: spotkania z mieszkańcami Zemborzyc i Wrotkowa w ramach „Planu dla 
Dzielnic" 

W ramach spotkań z cyklu „Plan dla Dzielnic" 3 października br. odbyło się spotkanie 

Pana Prezydenta z mieszkańcami Zemborzyc i Wrotkowa. W tym spotkaniu uczestniczyła 

liczna grupa właścicieli domów jednorodzinnych z ulic: Modrej, Letniskowej i Zagajnikowej, 

z mojej dzielnicy Zemborzyce. 

Niestety ze względów rodzinnych nie mogłem wspierać ich w przedstawieniu 

problemu z którym przyszli na spotkanie z Panem Prezydentem. Obecność mieszkańców 

została poprzedzona pismem do Pana Prezydenta z prośbą o przeprowadzenie remontu 

ul. Modrej i ul. Letniskowej, poprzez położenie warstwy bitumicznej. 

Ulica Letniskowa to część drogi międzygminnej o długości ok. 400 m, łączącej ul. 

Krężnicką z ul. Kukułczą. Przedłużenie tej ulicy stanowi piękna droga gminna z warstwą 

nowego asfaltu. Niestety nasz miejski odcinek, pomimo dużej troski Zarządu Dróg 

i Mostów i Pana Dyrektora Adama Borowego oraz częstych drobnych remontów, stanowi 

trudną do przebycia drogę. Liczne wyrwy, brak poboczy oraz konieczność lepszego 

odprowadzania wód opadowych wymagają kompleksowego remontu, poprzez położenie 

wyprofilowanej warstwy bitumicznej. Obecny stan tego fragmentu ulicy jest powodem 

częstych interwencji mieszkańców oraz artykułów prasowych. 

Ulica Modra zaś charakteryzuje się bardzo intensywną zabudową, z wieloma 

powstającymi nowymi domami. Stanowi ona skrót i dogodny przejazd do ul. Krężnickiej dla 

mieszkańców sąsiednich ulic z tego rejonu. 

Z relacji obecnych na spotkaniu z Panem Prezydentem mieszkańców wynika, że po 

bardzo merytorycznej i spokojnej dyskusji Pan Prezydent wstępnie zaaprobował 

przedstawiony przez nich wniosek i obieca!, że prośba będzie pozytywnie rozpatrzona 

i zrealizowana, a ulice: Modra i Letniskowa otrzymają nowe nawierzchnie. 

Chciałbym też zauważyć, że była to właściwie jedyna zgłoszona w trakcie spotkania 

prośba z dzielnicy Zemborzyce do zrealizowania w najbliższym czasie. 



Z przedstawionych mi informacji wynika, iż mieszkańcy ulic: Modra i Letniskowa 

zwrócili się też z prośbą do Rady Dzielnicy Zemborzyce o wsparcie finansowe tego 

remontu, ze środków celowych, otrzymanych przez Radę Dzielnicy z budżetu miasta. 

Wstępnie Rada Dzielnicy przychylnie ustosunkowała się do wspomnianego pisma, tym 

bardziej, że te ulice są objęte wnioskami, składanymi przez Radę do budżetu miasta już 

od kilku lat. 

Do wniosku mieszkańców, zawartego w piśmie oraz przedłożonego na spotkaniu 

z Panem Prezydentem przyłączam się również i ja, prosząc o uwzględnienie tego zadania 

w budżecie miasta na 2023 rok. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin , dnia 8.12.2022 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: rozwiązania układu komunikacyjnego w rejonie Szkoły Podstawowej nr 30 
przy ul. Nałkowskich 110 

Panie Prezydencie, zwróciła się do mnie Pani Małgorzata Wiślicka Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 30 w Lublinie przy ul. Nałkowskich 11 O, z prośbą o pomoc w rozwiązaniu 

problemu, związanego z układem komunikacyjnym w pobliżu szkoły. 

Przedstawiona sprawa jest mi dobrze znana i wiem, że od lat stanowi temat 

wiodący we współpracy Szkoły z rodzicami i mieszkańcami. Jest ona trudna do 

rozwiązania, a dotyczczasowe propozycje ze strony Szkoły nie znalazły aprobaty 

lokalnego środowiska. 

Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta o zaangażowanie właściwych wydziałów 

i specjalistów z zakresu organizacji ruchu drogowego i pomoc Szkole w opracowaniu 

najdogodniejszej koncepcji bezproblemowego dowozu dzieci do szkoły. Obecnie dojazd 

jest jednocześnie dojazdem mieszkańców do sąsiednich garaży. Podjazdy podjeżdżające 

pod budynek szkoły nie posiadają możliwości nawrotu w tej ciasnej uliczce. Dochodzi do 

tarasowania drogi i częstych nieprzyjemnych sytuacji pomiędzy kierowcami próbującymi 

wycofać swój pojazd po wysadzeniu dziecka z auta, a tymi którzy wjeżdżają i jadą w 

kierunku przeciwnym. Ustawione przy tej uliczce znaki drogowe nie rozwiązują problemu 

i nie zapewniają oczekiwanej płynności ruchu. 

Podczas rozmowy Pani Dyrektor rozważała utworzenie „mini pętli" nawrotowej na 

terenie szkoły, obok fragmentu zamkniętej ulicy Nałkowskich i wjazdu w uliczkę 

dojazdową, prowadzącą na parking przy wejściu do Szkoły. 

W celu znalezienia najlepszego rozwiązania przedstawionego problemu Pani 

Dyrektor, za moim pośrednictwem, prosi o pomoc ze strony odpowiednich służb miejskich 

w opracowaniu koncepcji dogodnego i możliwego do zrealizowania dojazdu do szkoły. 

Przychylam się do tej prośby i również proszę Pana Prezydenta o pomoc Szkole 

w rozwiązaniu tego trwającego już od lat, uciążliwego dla Szkoły i mieszkańców problemu. 

;� /<9 4..)(!)f / A !.Dr /7({7 /Pf 

/ 

,Ry 



I-E11Y 
I 

RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 9 stycznia 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: wymiany okien na basenie kąpielowym w Szkole Podstawowej nr 30 
przy ul. Nałkowskich 110 

W nawiązaniu do moich wcześniejszych wniosków do budżetu miasta oraz złożonych 

interpelacji (ostatnia 12.01.2022r.) i zapytań w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na wymianę okien w budynku basenu Szkoły Podstawowej nr 30, bardzo 

proszę Pana Prezydenta o ponowne przeanalizowanie konieczności wymiany okien 

w całym tym obiekcie. 

Z taką prośbą zwrócili się do mnie Rodzice i Dyrekcja Szkoły. 

Występujące nieszczelności otworów okiennych powodują duże spadki temperatury, 

co powoduje duże zawilgocenie ścian i utratę ciepła, a to z kolei generuje większe zużycie 

energii. Przekłada się to również na zdrowie użytkowników basenu. 

Szkoła Podstawowa nr 30 należy do czołówki lubelskich szkół pod względem 

osiągnięć sportowych. Szczególne sukcesy Szkoła osiąga w szkoleniu młodych pływaków. 

Na basenie od lat swoją działalność prowadzi Wodna Akademia pod kierunkiem wybitnej 

pływaczki, lublinianki Pauliny Barzyckiej. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta o pozytywną decyzję w tej sprawie. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 1 marca 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: ułożenia nawierzchni bitumicznej na ul. Stara Nałkowskich i prac 
związanych z budową mostu na rz. Bystrzycy 

Z ogromnym zadowoleniem przyjąłem informację od Z-cy Prezydenta Miasta Pana 
Artura Szymczyka, na spotkaniu z przedstawicielami mieszkańców ulicy Stara 
Nałkowskich, o przewidywanym remoncie tej ulicy w roku bieżącym. 

Ze względu na brak środków w budżecie miasta na kapitalną przebudowę ulicy, 
została podjęta decyzja o jej remoncie, którą od wielu lat popieram. Za słuszną uważałem 
również decyzję o remoncie ul. Nałkowskich, której przebudowa była z tych samych 
względów niemożliwa. 

Podczas wspomnianego spotkania, z moim udziałem, mieszkańcy prosili aby nową 
warstwę położyć na całej długości tej ulicy tj. od ul. Romera do ul. Żeglarskiej. Myślę, że 
właściwym by było też wykonanie utwardzonego pobocza, szerokości 70-80 cm, podobnie 
jak to miało miejsce przy remoncie ul. Krężnickiej. Zwiększyłoby to bezpieczeństwo 
mieszkańców i ułatwiło ruch pojazdów. 

Jednocześnie mieszkańcy oczekują, że teren w rejonie mostu i warsztatu 
samochodowego powinien być przywrócony do stanu sprzed rozpoczęcia budowy nowego 
mostu. Będzie on dawał możliwość swobodnego nawrotu pojazdom poruszającym się 
ulicą Stara Nałkowskich, dojazdu do warsztatu samochodowego i sklepu oraz zapewniał 
dodatkowe miejsca parkingowe. Chciałbym przypomnieć, że teren ten już przed kilkunastu 
laty, po wybudowaniu kolektora sanitarnego, został uporządkowany i utwardzony warstwą 
bitumiczną. Obecnie ze względu na zmianę układu komunikacyjnego i przeniesienie pętli 
autobusowej za most na ul. Żeglarskiej nie ma dojazdu z ulicy głównej do ul. Stara 
Nałkowskich. 

Kolejna prośba, którą po przeprowadzeniu wizji w terenie popieram, to wykonanie 
dogodnego zejścia - schodów, od przystanku przy moście do ulicy Stara Nałkowskich, 
które znacznie skróci mieszkańcom drogę i czas dojścia do przystanku. 

Reasumując, oczekiwania mieszkańców tak długo zabiegających o remont ulicy 
Stara Nałkowskich, które w całości popieram i o realizację których w ich imieniu proszę to: 
- nowa nawierzchnia cementowo-bitumiczna wraz z poboczem na całej długości ulicy,
- przywrócenie placu przy starej pętli i skomunikowanie go z wyremontowaną ulicą,
- wybudowanie schodów na skarpie, prowadzących do przystanku autobusowego

i nowego mostu.









RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 24.04.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: przeznaczenia dodatkowych środków finansowych na organizację 
Osiedlowego Festynu Rodzinnego 

Parafia pw. św. Jana Pawła li w Lublinie, jak co roku już po raz jedenasty 

organizować będzie, w dn. 18 czerwca 2023 roku na terenie Parafii, Rodzinny Festyn dla 

mieszkańców Wrotkowa. 

Współorganizatorem tego, cieszącego się ogromną popularnością wydarzenia, jest 

Stowarzyszenie „Zostań z nami". 

Proboszcz Parafii ks. dr Grzegorz Trąbka złożył stosowny wniosek, oczekując, że 

poziom przyznanego przez miasto dofinansowania będzie zbliżony do poziomu roku 

ubiegłego tj. 1 O tys. zł. 

Niestety w budżecie Wydziału Kultury zaplanowana została na ten cel kwota 5 tys. 

zł, co nie pokrywa zaplanowanych zadań. Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta 

z prośbą o zwiększenie w budżecie miasta środków na ten cel o 4 tys. zł. Uzasadnieniem 

tej prośby, jak twierdzi Ksiądz Proboszcz, są stale rosnące koszty wynajmu sprzętu, 

sceny, a także honoraria za występy zapraszanych artystów. 

Bardzo proszę o przychylenie się do prośby organizatorów festynu, a za 

dotychczasową pomoc, w imieniu Księdza Proboszcza oraz moim własnym serdecznie 

dziękuję. 

Do wiadomości: 
1. Ks. dr Grzegorz Trąbka

Proboszcz Parafii pw. św. Jana Pawia li w Lublinie
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 18.05.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: zapewnienia dojazdu właścicielom i użytkownikom ogródków 
działkowych ROD „Słonecznik", od strony mostu im. Prezydenta RP 
Ryszarda Kaczorowskiego przy ul. Żeglarskiej 

W związku z zakończeniem budowy mostu przy ul. Żeglarskiej i oddaniem go wkrótce 

do użytku, a także pojawiającymi się obawami o możliwość dojazdu do ogródków 
działkowych ROD „Słonecznik" od strony rzeki Bystrzycy, zwróciła się do mnie, w imieniu 
Działkowców, Prezes ROD „Słonecznik" Pani Katarzyna Dywańska, z prośbą o pomoc 

w wyjaśnieniu tej kwestii. 
Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta o potwierdzenie wcześniejszych uzgodnień 

w tej sprawie, które miały miejsce na spotkaniu działkowców z przedstawicielami ZDiM 
jeszcze przed rozpoczęciem budowy mostu, gwarantujących dozjazd do ogródków 
działkowych w tym rejonie. 

W trakcie prac przy budowie mostu wykonany został już zjazd w kierunku działek 
i oznakowany jako droga wewnętrzna, pozostająca pod zarządem Miasta. W Wydziale 
Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością oraz w ZDiM uzyskałem informację, że 
nie planuje się zmian w organizacji ruchu drogowego, które uniemożliwiłby dojazd do 
ogródków działkowych od tej strony. 

Ponieważ jednak czuję się zobowiązany przez Zarząd ROD „Słonecznik" do 
wystąpienia do Pana Prezydenta, jak również na prośbę Zarządu Dzielnicy Wrotków, 
proszę o pozytywne rozwiązanie tej sprawy, zgodnie z wolą Działkowców. Zapewnienie 
dojazdu do ogródków od strony rzeki Bystrzycy jest istotny z uwagi na fakt, że ROD 

„Słonecznik" posiada własne miejsca parkingowe i bramę wjazdową dla służb 
komunalnych oraz właścicieli działek również z tej strony. 
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Do wiadomości: 

1. Zarząd ROD „Słonecznik"



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 21.06.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: poprawy stanu technicznego dojazdu do Rodzinnych Ogródków 
Działkowych „Słonecznik" przy ul. Rąblowskiej 

Zarząd ROD „Słonecznik" zwrócił się do mnie z prośbą o przekazanie Panu 
Prezydentowi podziękowań i wyrazów wdzięczności za stworzenie możliwości dojścia 
i dojazdu Działkowiczom do ich ogródków działkowych i wyrażenie zgody na korzystanie 
z drogi wewnętrznej wzdłuż ścieżki rowerowej przy rz. Bystrzycy. (treść maila w załączeniu)

Spotkania z użytkownikami działek, w których uczestniczyłem i które odbywały się 
jeszcze przed rozpoczęciem budowy nowego mostu w ul . żeglarskiej, zaowocowały 
uzgodnieniami z przedstawicielami Urzędu Miasta Uako inwestorem) w zakresie 
korzystania z tymczasowego dojazdu do działek podczas prac budowlanych, a także 
zagwarantowania stałego dojazdu drogą od strony rz. Bystrzycy, po oddaniu do użytku 
nowego mostu oraz nowego zjazdu w tę ulicę wewnętrzną. 

Podczas spotkań padały też prośby od samych Działkowców, ale też od Pani Prezes 
Zarządu ROD „Słonecznik" Katarzyny Dywańskiej, o poprawę stanu technicznego drogi 
dojazdowej, która jest drogą wewnętrzną, będącą w zarządzie miasta, na odcinku od ul. 
Żeglarskiej do parkingu przy bramie wjazdowej na teren działek od strony rzeki. Ze 
względu na bardzo zły stan techniczny tej drogi, zgłaszany w imieniu blisko 1,5 tys. 
Działkowców postulat spotkał się z pełnym zrozumieniem i chęcią pomocy ze strony 
przedstawicieli Zarządu Dróg i Mostów. 

Panie Prezydencie, zobowiązany prośbą użytkowników działek, a także mając na 
uwadze swoją bliską i owocną współpracę zarówno z Zarządem ROD „Słonecznik" jak 
i jego członkami, proszę o przychylenie się do przedstawionej prośby. Dotychczasowa 
życzliwość Pana Prezydenta daje im nadzieję, że i ta prośbą będzie spełniona. 
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Do wiadomości: / 
l. Pani Katarzyna Dywańska - Prezes Zarządu ROD „Słonecznik" �- ✓ 

- z prośbą o poinformowanie Zainteresowanych =---; � 
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Witam serdecznie, 
w imieniu Zarządu ROD "Słonecznik" w Lublinie oraz działkowców chciałam bardzo podziękować Panu Radnemu i Panu Prezydentowi za potwierdzenie możliwości korzystania 
z drogi wewnętrznej wzdłuż ścieżki rowerowej przy rzece Bystrzycy, która umożliwia naszym działkowcom dojście i dojazd do działek ogrodowych. 
Jednocześnie zwracam się z uprzejmą prośbą o pomoc w wyrównaniu powierzchni tej drogi. Obecnie jest wiele wyrw i dziur, co znacznie utrudnia korzystanie z dojazdu. 
Będziemy wdzięczni za każdą formę pomocy. 
W imieniu działkowców i Zarządu ROD "Słonecznik" w Lublinie 
Katarzyna Dywańska - Prezes Zarządu 
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tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 20 lipca 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: ustawienia koszy na śmieci w okolicy budynku przy ul. Zalewskiego 9 

Szanowny Panie Prezydencie 

Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Zalewskiego 

9 w Lublinie od dłuższego już czasu czyni starania o umieszczenie w tym rejonie koszy na 

śmieci, posiadających pokrywy (klapy). Pismo, w którym mieszkańcy proponują 

najwłaściwsze ich zdaniem miejsca lokalizacji koszy, zostało przekazane przez Wspólnotę 

do Rady Dzielnicy Wrotków oraz do Zarządu Dróg i Mostów. 

Analizując uzasadnienie prośby Zarządu Wspólnoty, który zwraca uwagę na fakt 

zalegania dużych ilości śmieci i odpadów, pozostawianych przy ulicach i na trawnikach 

w tej okolicy oraz ewentualnym zagrożeniem sanitarnym, trudno nie zgodzić się 

z przedstawioną argumentacją. Dlatego też popierając wniosek mieszkańców proszę Pana 

Prezydenta o pozytywną decyzję w tej sprawie, tym bardziej. że wartość tego zadania nie 

będzie stanowić znaczącego uszczerbku dla budżetu miasta, a jego realizacja 

w znacznym stopniu przyczyni się do zachowania czystości i estetyki we wskazanym 

miejscu. 

W załączeniu przekazuję kopię pisma skierowanego do Rady Dzielnicy Wrotków wraz 

z propozycją miejsc usytuowania koszy. 

Do wiadomości: 

1. Pani --------- ---------
Przewodnicząca Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej Zalewskiego 9

2. Rada Dzielnicy Wrotków 



do: Rada i Zarząd Dzielnicy Wrotków w Lublinie 

od: Zarząd WM Zalewskiego 9 w Lublinie 
(--------------@----.pl) 

Lublin. I 0.Y.2023 

Jako Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej Zalewskiego 9 w Lublinie, zwracamy się z uprzejmą 

prośbą o umieszczenie koszy na śmieci w okolicy bydynku. Osiedle jest już w pełni zamicszkalc, 

pojawia się w jego obrębie wielu spacerowiczów, osób przybyłych nad Zalew Zemborzycki i gości, 

którzy pozostawiają po sobie znaczne ilości śmieci. Odpady zalegają na ulicy i trawnikach, co 

wygląda nieestetycznie i może stanowić zagrożenie sanitarne. 

W związku z powyższym, stosujemy prośbę, jak powyżej. 

Ze względu na wanmki (deszcz, wiatr, ptaki rozgrzebujące śmieci) wspomniane kosze 

powinny być zamykane (posiadać pokrywę/klapę). Z doświadczenia wiemy, że w okolicy naszego 

budynku (Zalewskiego 9) minimalną liczbą koszy jest trzy. Powinny one, naszym zdaniem, znaleźć 

się w miejscach największego zaśmiecenia, czyli: przy przejściu dla pieszych ul.Rodakiewicza/ 

ul.Żeglarska, na luku jezdni ul.Rodakiewicza/ul.Zalewskiego od strony pola oraz u zbiegu ulic 

Słomkowskiego i Zalewskiego. 

Prosimy o przychylne ustosunkowanie się do naszej prośby. 

Załączamy plan sytuacyjny z proponowanym umiejscowieniem przedmiotowych koszy na 

śmieci. Prosimy, w miarę możności, o powiększenie wskazanej ich liczby. 

Z poważanie1n 

Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej Zalewskiego 9 w Lublinie

podpisy członków Zarządu 





RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 29 sierpnia 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: uruchomienia całorocznej komunikacji miejskiej ulicą Zemborzycką na 
odcinku od ul. Żeglarskiej do ul. Diamentowej 

Dyrekcja Szkoły Podstawowej nr 40 przy ul. Róży Wiatrów w Lublinie oraz Rodzice 

dzieci dojeżdżających do tej szkoły z nowego osiedla Active City w rejonie ulicy 

Wapowskiego i Wolińskiego, a także osiedla TBV Regaty w sąsiedztwie Zalewu 

Zemborzyckiego zwrócili się do mnie z prośbą o poparcie ich starań w kierunku 

uruchomienia całorocznej komunikacji miejskiej, umożliwiającej uczniom z tych osiedli 

bezpośredni dojazd do szkoły. Takie rozwiązanie dodatkowo wypełniłoby lukę powstałą po 

zmianie trasy kursu autobusu miejskiego nr 25 i umożliwiło wszystkim mieszkańcom, 

również mieszkańcom Zemborzyc, dojazd do tych osiedli. 

Intensywna zabudowa tego obszaru miasta i jego atrakcyjność, związana z bliskością 

Zalewu, spowodowała, że ta część dzielnicy Wrotków zamieszkała jest głównie przez 

młode społeczeństwo, co wiąże się ze stale zwiększającą się liczbą dzieci w wieku 

szkolnym. Dużym zainteresowaniem rodziców cieszy się Szkoła Podstawowa nr 40 przy 

ul. Róży Wiatrów, która posiada bardzo dobre warunki lokalowe i sportowe, ale niestety 

istniejący układ komunikacyjny nie daje możliwości bezpośredniego dojazdu do szkoły. 

W związku z powyższym proszę Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie. 

Do wiadomości: 
1. Pani Justyna Makowska

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 40 w Lublinie
- z prośbą o przekazanie treści interpelacji Radzie Rodziców

2. Rada Dzielnicy Wrotków



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

BIURO RADY MIASTA LUBLIN 
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L.dz .................... podpis 

Lublin, dnia 30 sierpnia 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: wydłużenia trasy autobusu miejskiego linii nr 6 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z licznymi postulatami Rady Dzielnicy i mieszkańców Wrotkowa, zwracam 
się do Pana Prezydenta z prośbą o podjęcie działań w sprawie wydłużenia na stałe trasy 
autobusu miejskiego linii nr 6 do pętli przy ul. żeglarskiej. Obecnie tylko w soboty autobusy 
dojeżdżają do tej pętli i to z małą częstotliwością, natomiast w pozostałe dni tygodnia 
przystankiem końcowym jest przystanek przy ul. Romera. 

Dzielnica Wrotków bardzo dynamicznie rozbudowuje się w stronę Zalewu 
Zemborzyckiego, powstają tutaj liczne nowe bloki i osiedla, mieszka dużo młodzieży 
dojeżdżającej do szkół ponadpodstawowych. Wszyscy mieszkańcy potrzebują dogodnego 
połączenia z centrum miasta. Na ulicy Żeglarskiej została wybudowana nowa pętla 
autobusowa MPK i większość autobusów miejskich tam właśnie kończy swój kurs. 

Jednocześnie, biorąc pod uwagę dużą liczbę pasażerów przemieszczających się 
z rejonu Zalewu do centrum miasta, mieszkańcy postulują, aby połączenia wykonywane 
z ulicy Żeglarskiej były obsługiwane przez autobusy o większej liczbie miejsc. 

Realizacja powyższych wniosków w dużym stopniu ułatwi życie mieszkańcom i pozwoli 
na sprawne przemieszczanie się po Lublinie. 

W imieniu mieszkańców oraz członków Rady Dzielnicy Wrotków bardzo proszę Pana 
Prezydenta o interwencję w tej sprawie. 

Do wiadomości: 
1. Rada Dzielnicy Wrotków



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 4 września 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: umieszczenia przy nowym moście w ul. Żeglarskiej tablicy informacyjnej 
o jego patronie Prezydencie RP Ryszardzie Kaczorowskim

Szanowny Panie Prezydencie 

Rada Miasta Lublin 27 kwietnia 2023 roku podjęła uchwalę o nazwaniu nowego mostu 
na rzece Bystrzycy w ulicy Żeglarskiej w Dzielnicy Zemborzyce im. Prezydenta RP 
Ryszarda Kaczorowskiego, który też decyzją Rady Miasta Lublin 27 czerwca 2022 roku 
został Honorowym Obywatelem Miasta Lublin. Uroczystość związana z nadaniem imienia 
tego wybitnego Polaka, patrioty, harcerza i żołnierza zaplanowana jest na 12 września br. 

Mieszkańcy mojej Dzielnicy Zemborzyce z radością i dumą przyjęli wiadomość o takiej 
decyzji Rady Miasta. Szczególne wzruszenie można było zauważyć wśród społeczności 
Szkoły Podstawowej nr 39, noszącej imię Szarych Szeregów, których członkiem był 
Prezydent Ryszard Kaczorowski. Po Jego tragicznej śmierci, z mojej inicjatywy odsłonięta 
została, w Izbie Pamięci Szarych Szeregów w SP nr 39, tablica upamiętniająca tego 
wybitnego męża stanu. Uroczystość odbyła się z udziałem żony Prezydenta Pani Karoliny 
Kaczorowskiej, mieszkańców Zemborzyc oraz władz miasta. 

Szanowny Panie Prezydencie, w związku ze zbliżającą się uroczystością nadania 
imienia nowemu mostowi, zwracam się z prośbą o wykonanie tablicy informacyjnej 
o osobie tego wybitnego patrona, która byłaby umieszczona tuż przy moście, a ponieważ
w pobliżu przebiega ścieżka rowerowa i ciągi piesze to zamieszczone na tablicy
informacje stanowiłyby plenerową lekcję historii dla przemieszczających się w tym rejonie
mieszkańców i turystów.

Obszerne materiały i zbiory zdjęć, które mogą być pomocne w przygotowaniu tych 
informacji są w posiadaniu Szkoły Podstawowej nr 39. Z uwagi na krótki czas jaki pozostał 
do tej uroczystości, umieszczenie takiej tablicy mogłoby nastąpić w terminie późniejszym. 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

BIURO RADY MIASTA LUBLIN
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Lublin, dnia 18.09.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: budowy zatoki autobusowej przy ulicy Nałkowskich, w pobliżu ul. Ks. 
Ludwika Zalewskiego - przystanek „Zalewskiego 02" (nr przystanku 
4539) 

Panie Prezydencie, mieszkańcy ulicy Zalewskiego oraz przedstawiciele Wspólnot 
Mieszkaniowych z tego rejonu zwrócili się do mnie z prośbą o podjęcie inicjatywy 
budowy zatoki autobusowej komunikacji miejskiej na przystanku „Zalewskiego 02" (nr 
przystanku 4539) przy ul. Nałkowskich. 

Po przeprowadzonej wizji w pełni popieram zasadność zgłoszonej do mnie prośby 
(fotografia w załączeniu). Argumentacja mieszkańców dotyczy potrzeby zwiększenia 
bezpieczeństwa pieszych i kierowców, jadących ulicą Nałkowskich od strony Zalewu, 
a także wyjeżdżających z ulicy Zalewskiego. W chwili obecnej, przy braku zatoki, 
omijające stojący na przystanku autobus pojazdy nie mają dobrej widoczności, tym 
bardziej, że zlokalizowany jest on na wznoszącym się odcinku drogi co nie pozwala na 
dobrą ocenę i wykonanie bezpiecznego manewru omijania autobusu. Dodatkowe 
niebezpieczeństwo związane jest ze zlokalizowanym za przystankiem wyjazdem z ulicy 
Zalewskiego oraz przejściem dla pieszych, które przy stojącym na przystanku autobusie 
jest niewidoczne. 

Panie Prezydencie , wykonany w ostatnim czasie remont ulicy Nałkowskich, o który 
od wielu lat zabiegałem, niestety nie uwzględniał, z przyczyn formalnych, budowy tej 
zatoki. Nowa nawierzchnia przyczynia się częstego przekraczania przez kierowców 
prędkości i mając na uwadze przytoczone przeze mnie argumenty, a także 
bezpieczeństwo wszystkich użytkowników drogi, w tym turystów wypoczywających nad 
Zalewem oraz dzieci dojeżdżających do lubelskich szkół, proszę o pozytywną decyzję 
w tej sprawie. 

Jednocześnie informuję Pana Prezydenta, że złożę również w tej sprawie wniosek 
do budżetu miasta na 2024 rok, zgodnie z przyjętą procedurą uchwalania budżetu. 

Do wiadomości: 

1. Pani ---- ----
Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej Zalewskiego 8

2. Pan ------ -----
Proszę Państwa o poinformowanie zainteresowanych Mieszkańców 





RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 6.12.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

w sprawie: utworzenia dodatkowego przystanku w ulicy Zemborzyckiej przy 
skrzyżowaniu z ul. Wolińskiego 

W związku z trwającą intensywną zabudową mieszkaniową w rejonie ulic: Granata, 

Wolińskiego, Olechowicza, Domeyki i Wapowskiego (dawne tereny toru cartingowego) 

w nowym układzie komunikacyjnym miasta planowane jest uruchomienie dodatkowej 

komunikacji ulicą Zemborzycką poprzez wprowadzenie linii 160. Nowa linia zwiększy 

możliwości komunikacyjne dla mieszkańców tego rejonu i będzie uzupełnieniem dla 

obecnej linii 38. 

W celu udogodnienia mieszkańcom korzystania z tej komunikacji zasadnym staje 

się utworzenie dodatkowego przystanku na ulicy Zemborzyckiej, przy skrzyżowaniu 

z ulicą Wolińskiego. Obecnie odległość pomiędzy dwoma kolejnymi przystankami w tym 

rejonie /.ul.Granata a ul.Diamentową/ wynosi ok. 800 m. 

Sprzyjającą okolicznością do podjęcia działań w tym kierunku są trwające prace 

nad projektem przebudowy tego skrzyżowania. 

W wyniku przeprowadzonych przeze mnie wstępnych konsultacji wynika, że istnieje 

potrzeba utworzenia dodatkowych przystanków Wolińskiego 01 i Wolińskiego 02 po obu 

stronach ulicy Zemborzyckiej. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta o przychylenie się do mojego wniosku, który 

przedkładam w imieniu mieszkańców i Rady Dzielnicy Wrotków. 

Do wiadomości: 
1. Rada Dzielnicy Wrotków
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 29.12.2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA (ponowna) 

w sprawie: doświetlenia przejścia dla pieszych w ul. Nałkowskich, w sąsiedztwie 
sklepu ALOI 

Szanowny Panie Prezydencie 

Dziękuję za udzieloną odpowiedź na moją poprzednią interpelację w powyższej 

sprawie (z dn. 7 grudnia 2023 roku). Informacje w niej zawarte są dla mnie zrozumiałe, 

ale niestety nie satysfakcjonują mnie, gdyż nie rozwiązują problemu braku 

bezpieczeństwa na wskazanym w interpelacji miejscu. 

Ze względu na wagę problemu, co wyjaśniłem już w pierwszej interpelacji, proszę 

o ponowne zbadanie tej sprawy poprzez przeprowadzenie wizji lokalnej przez

wyznaczone przez Pana Prezydenta służby w godzinach wieczornych.

W miejscu gdzie znajduje się przejście dla pieszych jest naprawdę zła widoczność 

po zmierzchu, a efekt wzajemnego oślepiania się kierowców pogarsza sytuację. 

Dodatkowo otwarcie nowego sklepu ALOI obok przejścia zwiększyło w ostatnim 

czasie ruch pieszy i samochodowy w tym rejonie. Przypomnę, że w pobliżu przejścia dla 

pieszych, na łuku drogi, znajduje się wyjazd z posesji, a także rozwidlenie dwóch 

ruchliwych ulic: Romera i Nałkowskich. To wszystko nie wpływa dobrze na koncentrację 

kierowców i bezpieczeństwo pieszych, dlatego konieczne jest doświetlenie tego przejścia 

bądź zastosowanie innego poprawiającego bezpieczeństwo w tym miejscu rozwiązania. 

� o va-?Dl"/14: �
Do wiadomości: 
1. Rada Dzielnicy Wrotków

- z prośbą o poinformowanie Mieszkańców � �/1�<]1/�.
2. ks. dr Grzegorz Trąbka

Proboszcz Parafii pw. Św. Jana Pawia li w Lublinie



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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L.dz. . . .. ... . .. podpis
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Lublin, dnia 17.01 .2024r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: montażu spowalniaczy ruchu na ulicy bp. Mariana Fulmana 

Zarządca nieruchomości „AD-BUD" w imieniu mieszkańców i zarządów wspólnot 
mieszkaniowych z osiedla Słoneczny Dom zwrócił się do mnie po raz kolejny z prośbą 
o pomoc w zamontowaniu spowalniaczy ruchu na ul. bp. M.Fulmana.

Starania mieszkańców o poprawę bezpieczeństwa trwają już od 2017 r., kiedy to po 
wizji lokalnej z udziałem pracowników Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym 
i Mobilnością oraz przedstawicieli mieszkańców złożyłem w tej sprawie interpelację 
(27.10.2017r.). W odpowiedzi uzyskałem informację, że biorąc pod uwagę obowiązujące 
przepisy możliwa jest budowa progów zwalniających, jednak jak wynika z przedłożonej 
wówczas propozycji ich realizacja wiązałaby się z utratą miejsc parkingowych. 

Obecnie mieszkańcy, poprzez swojego Zarządcę, ponownie czynią starania 
o montaż jedynie dwóch progów zwalniających, w taki sposób aby nie powodowały one
utraty miejsc parkingowych. Podobnie jak przed sześciu laty tak i obecnie głównym
powodem tych starań jest poprawa bezpieczeństwa przechodzących przez ulicę
mieszkańców, w tym małych dzieci.

W piśmie do Zarządu Dróg i Mostów, z dn. 28 grudnia 2023r., Zarządca AD-BUD 
informuje, że w wyniku wykonania odcinka ul. Woronieckiego i ul. Granata nastąpiła 
możliwość dogodnego przejazdu od ul. Zemborzyckiej do ul. Nałkowskich ulicą 
bp. M.Fulmana co zwiększyło natężenie ruchu na tej ulicy, przy której zamieszkują 
głównie młode małżeństwa z dziećmi. Spełnienie prośby mieszkańców w zakresie 
montażu progów zwalniających zwiększyłoby bezpieczeństwo i komfort w ruchu pieszym 
w tym rejonie. 

Zwracam się do Pana Prezydenta o podjęcie stosownych działań w tej sprawie. 

Do wiadomości: 
1. Zarząd „AD-BUD" Sp. z o.o.

- z prośbą o powiadomienie Mieszkańców



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 24 stycznia 2024 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: utworzenia punktu kultury dla dzieci i młodzieży w dzielnicy Wrotków 

Z ogromną radością, ale też dużym uznaniem przyjąłem informację, że Zarząd 
Dzielnicy Wrotków wystąpił z wnioskiem do Pana Prezydenta o utworzenie w dzielnicy 
Wrotków punktu kultury dla dzieci i młodzieży. Jest on zbieżny z moimi wnioskami jakie 
od wielu lat składam jako radny Rady Miasta. 

Dzielnica Wrotków, jako jedna z nielicznych w naszym mieście, jak dotąd nie może 
się poszczycić miejscem gdzie młodzież i dzieci realizują swoje pasje i aktywnie spędzają 
wolny czas. Wierzę, że podjęte w tym kierunku przez lokalnych społeczników działania 
przyniosą upragniony efekt. 

W przeszłości już udało się, m.in. dzięki moim staraniom i życzliwości ówczesnej 
Z-cy Prezydenta Miasta Pani Katarzyny Mieczkowskiej przywrócić funkcjonowanie domu
kultury w oś. Maki przy ul. Olchowej, a także utworzyć, przy zaangażowaniu i poparciu
Z-cy Prezydenta Miasta Pani Beaty Stepaniuk-Kuśmierzak kolejnej tego typu placówki
w oś. Kruczkowskiego. Mam nadzieję, że i tym razem nasze działania w tym zakresie
w odniesieniu do dzielnicy Wrotków przyniosą pozytywne efekty.

Panie Prezydencie, całym sercem popieram inicjatywę nowej Rady i Zarządu 
Dzielnicy Wrotków i proszę o podjęcie działań zmierzających do zrealizowania marzeń 
mieszkańców kilkunaste-tysięcznej Dzielnicy. Proszę o przeanalizowanie przedłożonych 
przez Zarząd Dzielnicy propozycji lokalizacji takiej placówki bądź też polecenie 
odpowiednim wydziałom wyszukania innego bardziej odpowiedniego w tym celu miejsca. 

Do wiadomości: 
1. Rada Dzielnicy Wrotków
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2. ks. Wojciech Iwanicki Proboszcz Parafii pw. Miłosierdzia Bożego w Lublinie
3. ks. Grzegorz Trąbka Proboszcz Parafii pw. św. Jana Pawia li w Lublinie




